
 

 

PROGRAMA ERASMUS 

Memòria  de l’estada de Marta Aragay 

 

1. Descripció de l’estada 

Universitat: University College 

Unitat: Graduate Studies Office

Dates: del 2 al 9 de juliol del 2015

 

2. Dades de la Universitat 

Situació: La UCD està situada a  

Any de fundació: 1854 

Nombre d’estudiants:  22.000 (grau); 8.179 (m

Internacionalització: 25% d’estudiants internacionals; 127 nacionalitats diferents;  24% 

personal acadèmic i administratiu internacionals; 

 

3. Activitats i entrevistes durant l’estada

 

La UCD Graduate Studies és la unitat que coordina els diferents programes de Màster 

(acadèmics i de recerca) i els programes de doctorat

 

Dia 2 de juliol 

 

• Trobada amb Emer Cunningham

Studies que és la persona amb la qual hem preparat conjuntament tot el programa 

d’entrevistes i visites durant la meva estada a la UCD. 

L’Emer em presenta tot

despatx on estaré durant la meva estada.

 

• Visita al Belfield Campus, que és el Campus on està situada la UCD Graduate Studies  i 

a la Biblioteca principal 

instal·lacions de la universitat

 

• Reunió amb Marian O’Connor (

(Executive Assistant), ambdues de la Graduate Studies Office.  La Marian O’Connor és 

la persona responsable de l’equivalent a 

unitat, coordinen tots els proces

recepció dels programes, publicació dels continguts, preparació 

informàtiques, gestió de les modificacions, 

 

 

PROGRAMA ERASMUS + MOBILITAT  DEL PAS 2015. 

Memòria  de l’estada de Marta Aragay 

: University College Dublin, Irlanda 

: Graduate Studies Office 

del 2015 

: La UCD està situada a  10 km al sud de Dublin 

22.000 (grau); 8.179 (màster); 1.580 (doctorat) 

: 25% d’estudiants internacionals; 127 nacionalitats diferents;  24% 

mic i administratiu internacionals;  

3. Activitats i entrevistes durant l’estada 

La UCD Graduate Studies és la unitat que coordina els diferents programes de Màster 

(acadèmics i de recerca) i els programes de doctorat de la University College 

Trobada amb Emer Cunningham,  “Development Manager” de la UCD Graduate 

que és la persona amb la qual hem preparat conjuntament tot el programa 

d’entrevistes i visites durant la meva estada a la UCD.  

tot l’equip de la UCD Graduate Studies i m’ensenya l’edifici i el 

despatx on estaré durant la meva estada. 

al Belfield Campus, que és el Campus on està situada la UCD Graduate Studies  i 

principal de la UCD. Lliurament del carnet de 

lacions de la universitat 

Reunió amb Marian O’Connor (Graduate Education Project Officer), i Amy Smith 

(Executive Assistant), ambdues de la Graduate Studies Office.  La Marian O’Connor és 

la persona responsable de l’equivalent a la UCD dels “Plans docents”. Des de la seva 

unitat, coordinen tots els processos relacionats amb els plans docents:  calendaris, 

recepció dels programes, publicació dels continguts, preparació 

, gestió de les modificacions, etc. 
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: 25% d’estudiants internacionals; 127 nacionalitats diferents;  24% 

La UCD Graduate Studies és la unitat que coordina els diferents programes de Màster 

de la University College Dublin. 

“Development Manager” de la UCD Graduate 

que és la persona amb la qual hem preparat conjuntament tot el programa 

i m’ensenya l’edifici i el 

al Belfield Campus, que és el Campus on està situada la UCD Graduate Studies  i 

et de lliure accés a les 

Graduate Education Project Officer), i Amy Smith 

(Executive Assistant), ambdues de la Graduate Studies Office.  La Marian O’Connor és 

la UCD dels “Plans docents”. Des de la seva 

os relacionats amb els plans docents:  calendaris, 

recepció dels programes, publicació dels continguts, preparació de les aplicacions 

 



 

 

La primera jornada de la meva estada a la UCD Graduate Studies finalitza amb una 

trobada informal a la cafeteri

les nostres famílies, el nostre temps

 

 

Dia 3 de juliol 

 

• Entrevista amb Clara Cloak, 

l'encarregada de coordinar el procés de matrícula de la UCD. 

per tots els estudis de la UCD amb les especificacions necessàries pels màster, 

depenent de si són acadèmics o de recerca i pels programes de doctorat. Durant 

l’entrevista m’ensenya 

la intranet per tal que pugui llegir tots els documents i procediments relacionats amb 

el procés de matrícula.

D’aquesta reunió destacaria

diferencia que la documentació original d’accés està entre

estudiants es matriculin. M’hauria agradat 

 

• Visita al Black Rock Campus

 

• Entrevista amb Andy Meyer

centrar el contingut d’aquesta reunió en el tema de la presa de 

taxes acadèmiques i preu

o Forquilla de preus pels diferents estudis

irlandès) 

o Forquilla de preus pels diferents estudis de màster, depenent de si són 

màsters acadèmics o de recerca i en funció de l’oferta i la demanda. Els preus 

els decideix cada universitat.

o Diferenciació de preus en els p

l’oferta i demanda. Els preus els decideix cada universitat.

 

Ha estat una reunió molt interessant i en la qual l’Andy Meyer ha mostrat també 

molt interès en quins preus apliquem a la UPF, tant nacionals com extr

 

• Reunió amb Martin Hurley

Màsters i Doctorats. En aquesta reunió m’han ensenyat en primer lloc tota la 

informació que tenen a la seva intranet sobre el procés de preinscripció a màsters i 

doctorats, així com l’aplicació informàt

millores que hi volen implantar el proper curs. A difer

informàtic que ha elaborat el personal del se

El que més destacaria 

La primera jornada de la meva estada a la UCD Graduate Studies finalitza amb una 

cafeteria del campus, durant la qual parlem  de la UCD, la UPF, 

les nostres famílies, el nostre temps de  lleure, el Barça, Catalunya….

Entrevista amb Clara Cloak,  subdirectora dels serveis administratius

l'encarregada de coordinar el procés de matrícula de la UCD. És un procés general 

per tots els estudis de la UCD amb les especificacions necessàries pels màster, 

depenent de si són acadèmics o de recerca i pels programes de doctorat. Durant 

m’ensenya les aplicacions informàtiques de matrícula i em dona 

la intranet per tal que pugui llegir tots els documents i procediments relacionats amb 

el procés de matrícula. 

destacaria la similitud amb el procés que fem a la UPF amb la 

diferencia que la documentació original d’accés està entregada abans que els 

estudiants es matriculin. M’hauria agradat aprofundir més en aquest tema.

Campus i la Graduate School of Business. 

Entrevista amb Andy Meyer, Subdirector dels Serveis Acadèmics. M’interessava molt 

centrar el contingut d’aquesta reunió en el tema de la presa de decisions

taxes acadèmiques i preus dels crèdits del conjunt dels estudis a la UCD:

Forquilla de preus pels diferents estudis de grau (els decideix el Govern 

Forquilla de preus pels diferents estudis de màster, depenent de si són 

màsters acadèmics o de recerca i en funció de l’oferta i la demanda. Els preus 

els decideix cada universitat. 

Diferenciació de preus en els programes de doctorat depenent bàsicament de 

l’oferta i demanda. Els preus els decideix cada universitat. 

Ha estat una reunió molt interessant i en la qual l’Andy Meyer ha mostrat també 

en quins preus apliquem a la UPF, tant nacionals com extr

Reunió amb Martin Hurley i personal del seu equip de l’Oficina d’Admissions a 

Màsters i Doctorats. En aquesta reunió m’han ensenyat en primer lloc tota la 

informació que tenen a la seva intranet sobre el procés de preinscripció a màsters i 

l’aplicació informàtica de gestió  de les preinscripcions i les 

millores que hi volen implantar el proper curs. A diferència de la UPF és un 

elaborat el personal del servei informàtic de la 

 de la seva aplicació és l’explotació de dades i l’elaboració quasi 
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La primera jornada de la meva estada a la UCD Graduate Studies finalitza amb una 

a del campus, durant la qual parlem  de la UCD, la UPF, 

lleure, el Barça, Catalunya…. 

administratius de la UCD. És 

És un procés general 

per tots els estudis de la UCD amb les especificacions necessàries pels màster, 

depenent de si són acadèmics o de recerca i pels programes de doctorat. Durant 

de matrícula i em dona accés a 

la intranet per tal que pugui llegir tots els documents i procediments relacionats amb 

la similitud amb el procés que fem a la UPF amb la 

gada abans que els 

més en aquest tema. 

, Subdirector dels Serveis Acadèmics. M’interessava molt 

decisions sobre les 

dels crèdits del conjunt dels estudis a la UCD: 

de grau (els decideix el Govern 

Forquilla de preus pels diferents estudis de màster, depenent de si són 

màsters acadèmics o de recerca i en funció de l’oferta i la demanda. Els preus 

rogrames de doctorat depenent bàsicament de 

 

Ha estat una reunió molt interessant i en la qual l’Andy Meyer ha mostrat també 

en quins preus apliquem a la UPF, tant nacionals com extracomunitaris. 

i personal del seu equip de l’Oficina d’Admissions a 

Màsters i Doctorats. En aquesta reunió m’han ensenyat en primer lloc tota la 

informació que tenen a la seva intranet sobre el procés de preinscripció a màsters i 

de gestió  de les preinscripcions i les 

ncia de la UPF és un mòdul 

vei informàtic de la pròpia universitat. 

és l’explotació de dades i l’elaboració quasi 



 

 

automàtica d’informes. A la segona part de la reunió m’han demanat que els fes una 

explicació del nostre procés de preinscripció

 

Dia 6 de juliol 

 

• Entrevista amb Ms. Barbara Dooley, directora de la Graduate S

Dooley, m’explica l’organització de la Graduate Studies i mostra molt coneixement de 

la Universitat Pompeu Fabra i molt 

administrativa dels estudis de màster i doctorat a la UPF. La Dra Do

a la UCD l’estructura acadèmica dels màsters es basa amb una tesis de 30 ects i la 

resta de crèdits fins a completar els 60 ects es poden fer a qualsevol estudi de 

màster de la UCD. Aquesta estructura acadèmica és absolutament 

l’estructura dels màster de la UPF i del conjunt dels estudis de 

universitari espanyol. 

 

• Reunió amb Emer Cunningham. Aquesta era una reunió de treball basada en 

conjuntament tots els proces

doctorands i el procés de dipòsit i lectura de les tesis doctorals. 

 

Com a resum d’aquesta reunió i com a sorpresa 

entre UCD i UPF tant pel que fa a les normatives (tamb

Board) com pel concepte en sí.

 

 

Dia 7 de juliol 

 

• Visita guiada al Trinity College

 

• Reunió amb Janet Carton

de la UCD Graduate Studies

de tesi. Aquest és un tema que s’està desenvolupant a moltes 

estrangeres. La Janet m’explica amb tot detall tot el procés posant molt èmfasi amb 

les dificultats que s’han trobat

estat fins el tercer any d’implantació en que el programa ha començat a estar acceptat 

amb normalitat pel PDI de la seva

diferents formats i ha tin

investigadors, pedagogs, formadors externs, etc.

 

Aquesta reunió, ha estat professionalment molt interessant per mi, doncs a la UPF no 

s’ha implantat fins al moment cap programa similar però sembl

d’informes. A la segona part de la reunió m’han demanat que els fes una 

explicació del nostre procés de preinscripció. 

Entrevista amb Ms. Barbara Dooley, directora de la Graduate Studies. La D

organització de la Graduate Studies i mostra molt coneixement de 

la Universitat Pompeu Fabra i molt interès en l’organització tant acadèmica com 

administrativa dels estudis de màster i doctorat a la UPF. La Dra Do

a la UCD l’estructura acadèmica dels màsters es basa amb una tesis de 30 ects i la 

resta de crèdits fins a completar els 60 ects es poden fer a qualsevol estudi de 

màster de la UCD. Aquesta estructura acadèmica és absolutament 

l’estructura dels màster de la UPF i del conjunt dels estudis de màster

Reunió amb Emer Cunningham. Aquesta era una reunió de treball basada en 

conjuntament tots els processos relacionats amb l’avaluació i supervisió dels 

doctorands i el procés de dipòsit i lectura de les tesis doctorals.  

Com a resum d’aquesta reunió i com a sorpresa diria que no hi ha

tant pel que fa a les normatives (també aprovades pel seu Council 

Board) com pel concepte en sí. 

Visita guiada al Trinity College Dublin 

amb Janet Carton (Graduate Education Development Manager).

de la UCD Graduate Studies que està portant tot el tema de la supervisió dels directors 

de tesi. Aquest és un tema que s’està desenvolupant a moltes universitats

estrangeres. La Janet m’explica amb tot detall tot el procés posant molt èmfasi amb 

an trobat pel camí per implementar-lo. Sembla ser que no ha 

estat fins el tercer any d’implantació en que el programa ha començat a estar acceptat 

pel PDI de la seva universitat. Durant aquests tres anys han provat 

diferents formats i ha tingut un cost econòmic força elevat, doncs hi han intervingut 

investigadors, pedagogs, formadors externs, etc. 

Aquesta reunió, ha estat professionalment molt interessant per mi, doncs a la UPF no 

s’ha implantat fins al moment cap programa similar però sembla ser que és una 
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d’informes. A la segona part de la reunió m’han demanat que els fes una 

tudies. La Dra Barbara 

organització de la Graduate Studies i mostra molt coneixement de 

en l’organització tant acadèmica com 

administrativa dels estudis de màster i doctorat a la UPF. La Dra Dooley m’explica que 

a la UCD l’estructura acadèmica dels màsters es basa amb una tesis de 30 ects i la 

resta de crèdits fins a completar els 60 ects es poden fer a qualsevol estudi de nivell de 

màster de la UCD. Aquesta estructura acadèmica és absolutament diferent a 

màster del sistema 

Reunió amb Emer Cunningham. Aquesta era una reunió de treball basada en repassar 

os relacionats amb l’avaluació i supervisió dels 

ha grans diferències 

é aprovades pel seu Council 

Graduate Education Development Manager). És la persona 

que està portant tot el tema de la supervisió dels directors 

universitats espanyoles i 

estrangeres. La Janet m’explica amb tot detall tot el procés posant molt èmfasi amb 

lo. Sembla ser que no ha 

estat fins el tercer any d’implantació en que el programa ha començat a estar acceptat 

Durant aquests tres anys han provat 

gut un cost econòmic força elevat, doncs hi han intervingut 

Aquesta reunió, ha estat professionalment molt interessant per mi, doncs a la UPF no 

a ser que és una 



 

 

tendència creixent en el conjunt del sistema universitari espanyol. Caldrà veure, però

si la balança es positiva en quant als recursos emprats i els resultats obtinguts.

 

Dia 8 de juliol 

 

• Entrevista amb Justin Synnoth (Research S

reunió, a petició meva, es centra en el desenvolupament dels program

doc” i el finançament dels estudiants de doctorat.

Em sorprèn (probablement per desconeixement d’aquest tema a la UPF) que al 

Servei de Recerca 

sobre la recerca (Integrity Policy Research), la qual em dona la sensació que és 

una unitat molt activa i molt escoltada.

 

• Entrevista amb Michael Kennedy. És 

grau, gestiona l’aprovació dels programes acadèmics

modificacions, així com les normatives acadèmiques. 

 

• Visita al UCD Center for Science i a les instal.lacions esportives del Campus de 

Belfield 

 

• Reunió amb Ciaran O’Hultachain. És 

tots els processos relacionats amb els exàmens i altres formes d’avaluació de la 

universitat: espais, horaris, distribució de les vigilàncies, continguts, c

notificació i publicitat dels resultats. Tanmateix t

comitès d’avaluació en aquelles assignatures que així ho requereixen:  treball fi 

de màster, tesines, tesis doctorals etc.. També són responsables de les 

normatives sobre qualificacions acadèmiques.

 

Aquesta unitat d’avaluac

coneixement que hi hagués aquestes tipus d’unitats a les 

 

 

 

Dia 9 de juliol 

 

• Reunió  amb Angela Evans, equivalent a la cap de la

Engineering and Architecture

programes de màster i doctorat d’aquest 

 

tendència creixent en el conjunt del sistema universitari espanyol. Caldrà veure, però

si la balança es positiva en quant als recursos emprats i els resultats obtinguts.

amb Justin Synnoth (Research Skills & Career Development). La 

, a petició meva, es centra en el desenvolupament dels program

doc” i el finançament dels estudiants de doctorat. 

n (probablement per desconeixement d’aquest tema a la UPF) que al 

Servei de Recerca de la UCD existeix una unitat que tracta tots els temes ètics 

sobre la recerca (Integrity Policy Research), la qual em dona la sensació que és 

una unitat molt activa i molt escoltada. 

Entrevista amb Michael Kennedy. És el cap de l’oficina que a nivel

rau, gestiona l’aprovació dels programes acadèmics i les serves respectives 

modificacions, així com les normatives acadèmiques.  

UCD Center for Science i a les instal.lacions esportives del Campus de 

Reunió amb Ciaran O’Hultachain. És el responsable d’una unitat que coordina 

tots els processos relacionats amb els exàmens i altres formes d’avaluació de la 

universitat: espais, horaris, distribució de les vigilàncies, continguts, c

notificació i publicitat dels resultats. Tanmateix també coordina la constitució de 

comitès d’avaluació en aquelles assignatures que així ho requereixen:  treball fi 

de màster, tesines, tesis doctorals etc.. També són responsables de les 

normatives sobre qualificacions acadèmiques. 

Aquesta unitat d’avaluació és absolutament sorprenent per mi, doncs no tenia 

coneixement que hi hagués aquestes tipus d’unitats a les universitats

Reunió  amb Angela Evans, equivalent a la cap de la secretaria del “College of 

neering and Architecture”.  La reunió  s’ha centrat en la gestió dels 

programes de màster i doctorat d’aquest college. 
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tendència creixent en el conjunt del sistema universitari espanyol. Caldrà veure, però, 

si la balança es positiva en quant als recursos emprats i els resultats obtinguts. 

Career Development). La 

, a petició meva, es centra en el desenvolupament dels programes “post-

n (probablement per desconeixement d’aquest tema a la UPF) que al 

unitat que tracta tots els temes ètics 

sobre la recerca (Integrity Policy Research), la qual em dona la sensació que és 

que a nivell d’estudis de 

les serves respectives 

UCD Center for Science i a les instal.lacions esportives del Campus de 

el responsable d’una unitat que coordina 

tots els processos relacionats amb els exàmens i altres formes d’avaluació de la 

universitat: espais, horaris, distribució de les vigilàncies, continguts, còpies, 

ambé coordina la constitució de 

comitès d’avaluació en aquelles assignatures que així ho requereixen:  treball fi 

de màster, tesines, tesis doctorals etc.. També són responsables de les 

ió és absolutament sorprenent per mi, doncs no tenia 

universitats. 

secretaria del “College of 

”.  La reunió  s’ha centrat en la gestió dels 



 

 

• Reunió amb Deirbhle Carroll, equivalent a la cap de secret

Science”. La reunió s’ha centrat en la gestió dels programes de màster i 

d’aquest college. 

 

• Participació com a invitada a la reunió final de preparació de tot el procés de 

matrícula.  Aquesta reunió va ser molt interessant doncs en prenien part unes 20 

persones, les quals una a una anaven reportant al “director de proce

acadèmics” quin era l’estat de cada una dels temes dels quals 

D’aquesta reunió 

persona a la qual se li preguntava i en cap moment van haver

paral·leles. 

 

• Despedida amb tot el personal de la Graduate Studies Office i intercanvi de 

“regalets”. 

Reunió amb Deirbhle Carroll, equivalent a la cap de secretaria del “College of

ió s’ha centrat en la gestió dels programes de màster i 

 

Participació com a invitada a la reunió final de preparació de tot el procés de 

matrícula.  Aquesta reunió va ser molt interessant doncs en prenien part unes 20 

persones, les quals una a una anaven reportant al “director de proce

adèmics” quin era l’estat de cada una dels temes dels quals 

D’aquesta reunió destacaria l’altíssima nivell de disciplina. Només parlava la 

persona a la qual se li preguntava i en cap moment van haver

amb tot el personal de la Graduate Studies Office i intercanvi de 
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aria del “College of 

ió s’ha centrat en la gestió dels programes de màster i doctorat 

Participació com a invitada a la reunió final de preparació de tot el procés de 

matrícula.  Aquesta reunió va ser molt interessant doncs en prenien part unes 20 

persones, les quals una a una anaven reportant al “director de processos 

adèmics” quin era l’estat de cada una dels temes dels quals era responsable. 

de disciplina. Només parlava la 

persona a la qual se li preguntava i en cap moment van haver-hi converses 

amb tot el personal de la Graduate Studies Office i intercanvi de 


